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Genel Kurul`da ilk olarak Divan 
Başkanı seçimi yapıldı. Divan 
Başkanlığı`na Mehmet Emin Özger, 
Başkan Yardımcılığı`na Hacer Şekerci 
Öztura seçilirken, Divan Yazmanı 
olarak Egemen Akkuş ve Narin Ezgi 
Eraltuğ Mender görev yaptı. Gündemin 
okunması ve oylanması ile Genel 
Kurul çalışmalarına devam edildi. 
Genel Kurul çalışmalarına EMO adın-
da gözlemci olarak Suat Türker görev 
alırken, EMO Yönetim Kurulu Başkanı 
Hüseyin Yeşil, Saymanı İrfan Şenlik, 
Yönetim Kurulu Üyesi İbrahim Aksöz, 
Onur Kurulu Üyesi Asım Rasan ve EMO 
Denetleme Kurulu Başkanı Giyasi 
Göngür de konuk olarak yer aldı.     

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı`nın 
okunmasından sonra EMO İzmir 
Şubesi 30. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı Mahir Ulutaş`ın konuşmasına 
geçildi. Konuşmasında Genel Kurul`da 
2 yıllık çalışmaların değerlendirilece-

ğini kaydeden Ulutaş, "Önümüzdeki 
döneme dair yol haritamızın temel 
taşlarını belirginleştirerek, mesleği-
mizin ve Odamızın bu dönemde daha 
da güçlü, etkili ve örgütlü bir şekilde 
çalışabilmesinin koşullarını yaratma-
ya çalışacağız" diye konuştu. 

Çalışma dönemi içinde hem 
EMO`nun meslek alanlarında hem 
de ülke genelinde olağanüstü geliş-
melerin yaşandığı vurgulayan Ulutaş, 
konuşmasını şöyle sürdürdü:  

"Bu iki yıl içerisinde hepimizi de-
rinden sarsan, Cumhuriyet tarihinin en 

büyük toplu işçi katliamı olarak tarihe 
geçen Soma katliamını yaşadık. EMO 
olarak yıllardır uyarmaktaydık, facia-
dan hemen sonra oradaydık, ülkemiz 
ve mesleğimiz adına sorumlulukları-
mızı yerine getirerek, yaşanan facianın 
tüm yasal ve siyasi sorumlularını net 
bir şekilde toplumun önünde görünür 
kılma görevimizi yerine getirdik."

"Enerji ve maden başta olmak 
üzere temel altyapı sektörlerinde 
gerçekleştirilen özelleştirme ve ta-
şeronlaştırma faaliyetleri ile; aslında 
bu alanların doğal yapısı gereği tek-
nik olarak yönetilemez, denetlenemez 
hale geldiğinin, işçi sağlığı ve iş gü-
venliği açısından yaşamsal risk taşıdı-
ğının, kamu yararı gözetmeksizin daha 
fazla kar hırsı ile yönetilen şirketlere 
ülke ve kamu kaynaklarının aktarıldı-
ğının artık anlaşılması gerekmektedir."
"Piyasanın Yarattığı Karanlık" 

Bu dönem içinde 31 Mart 2015 

31. Olağan Genel Kurulumuzu Gerçekleştirdik 

Şubemizin 31. Olağan Genel Kurulu, 6-7 Şubat 2016 tarihlerinde gerçekleştirildi. 6 Şubat 2016 tarihinde yapılan Genel 
Kurulun ardından 7 Şubat 2016 tarihinde yapılan seçimlerle EMO İzmir Şubesi 31. Dönem Yönetim Kurulu belirlendi.  
375 üyenin oy kullandığı seçimler sonucunda Mahir Ulutaş, Cevat Şahin, Mehmet Güzel, Mükremin Zülkadiroğlu, Hasan 
Şahin, Semra Yamiş ve Murat Kocaman Yönetim Kurulu`na seçildi. Genel Kurul‘da EMO 45. Olağan Genel Kurulu'nda EMO 
İzmir Şubesi'ni temsil edecek delegelerin seçimi de gerçekleştirildi.
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tarihinde tüm ülkeyi saatlerce karan-
lıkta bırakan büyük sistem çökmesi 
yaşandığını hatırlatan Ulutaş, "Şurası 
net bir şekilde açığa çıktı ki, kesinti-
nin temel nedeni; sistemin anlık yük 
ve üretimin dengelenmesine ilişkin 
temel teknik kriterin fiyat dengesiyle 
baskılanması olarak karşımıza çıkıyor" 
diye konuştu. "Kamunun inisiyatifsiz 
bırakıldığı ve tüm inisiyatifin Enerji 
Piyasası Düzenleme Kurulu (EPDK) 
eliyle piyasaya bırakıldığı bu yapı 
açıkça sürdürülebilir değildir" diyen 
Ulutaş, sadece fiyat ve kar dengesi 
gözetilerek elektrik borsasında denge-
lenen modelin, arz güvenliğinin ilişkin 
etkilerini 31 Mart vakasıyla daha an-
laşılır olduğunu vurguladı. 

"Denetim Uyarısı"
İki yıl içerisinde yüksek yapılarda 

ve huzurevlerinde toplu ölümlü asan-
sör ve yangın faciaları yaşandığını 
hatırlatan Ulutaş, "Öncesinde uyar-
mıştık, cinayet gibi kazalarda da ora-
daydık, yine uyardık ve uyarmaya de-
vam ediyoruz: Mühendisliğin, bilimin 
gereklerinden tasarruf olmaz" dedi. 
Özellikle kamuya açık binalar için 
uluslararası normlara uygun mevzuat 
oluşturulmayan, denetim mekaniz-
maları kurmayan Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı`nın sorumluluğuna işaret 
eden Ulutaş, konuşmasını şöyle sür-
dürdü:    

"Özellikle kamuya açık binaların 
yılda en az bir kez ilgili Belediyeler 
veya ilgili kamu idareleri tarafından 
yangın algılama ve uyarma sistem-
lerinin çalışır durumda olup olmadı-
ğının, yönetmelik şartlarını karşılayıp 
karşılamadığının denetlenmesi veya 
uzman kuruluşlara denetlettirilmesi 
gerekmektedir. Ancak bu şekilde bi-
naların yangın güvenliği açısından 
riskleri tespit edilip gerekli düzeltme 
faaliyetleri yapılabilir." 

Ulutaş, Genel Kurul`da yangın al-

gılama sistemlerine başta olmak üze-
re yapı elektronik sistemlerine ilişkin 
tüm mühendislik hizmetlerinin EMO 
tarafından yetkilendirilmiş elektronik 
mühendisleri tarafından yürütülmesi 
için mevzuat çalışması yapılmasına 
ilişkin tartışmaların yürütüleceğini 
kaydetti. İnşaatlarda kullanılan yük ve 
işçi taşıyan asansörlerde yaşanan ka-
zalara da dikkat çeken Ulutaş, inşaat-
lardaki asansörlerin de ruhsatlanarak 
elektrik ve elektronik aksamlarının iş-
letme süresince denetimlerinin elekt-
rik veya elektronik mühendisi tarafın-
dan denetlenmesini istedi.

Enerji alandaki sorunların birikip 
kronikleştiğine dikkat çeken Ulutaş, 
özel sektörün ancak yüksek karlarının 
garanti edilmesi durumunda yatırım 
yaptığı gerçeğiyle şekillenen alanının 
cari açığın büyümesine neden olduğu-
nu vurguladı. Kısa vadeli yatırımların 
desteklenerek, rüzgar, jeotermal, biyo-
kütle ve güneş gibi yenilenebilir ve 
temiz enerji seçeneklerinin uzun yıl-
lar görmezden gelindiğini ifade eden 
Ulutaş, konuşmasını şöyle sürdürdü: 

"Rüzgar ve güneş santrallerinin 
yaygınlaştırılması yerli kaynakları kul-
lanmak ve karbon emisyonunu düşür-
mek açısından gereklidir. Bu alanlarda 
kullanılan ekipmanların yerli üretimle 
sağlanması konusunda Ar-Ge ve mü-
hendislik çalışmaları konularındaki 
desteklerin etkin olarak arttırılması 

gereklidir. 
Diğer yandan ise bu alanlarda 

yatırım niyeti olduğu durumlarda da 
merkezi plan ve kamusal bir anlayışla 
ele alınmayan bu planlar çevreye, böl-
geye, eko-sisteme, tarım alanlarına et-
kilerine bakılmadan ve bölge halkının 
talep ve itirazları dikkate alınmadan 
uygulanmak istenmektedir." 

Yerli kaynakların önemine dikkat 
çeken Ulutaş, "Yerli bir enerji kayna-
ğının değerlendirilmesi ile ilgili ça-
lışmalar yapılırken, teorik kapasite ve 
ekonomik olarak kullanılabilir kapasi-
tenin yanında sosyal-toplumsal-çev-
resel-organizasyonel etkilerinin de 
hesaba katıldığı, ‘ekonomik ve sosyal 
olarak kullanılabilir kapasite` şeklinde 
adlandırabileceğimiz, daha derinlikli 
ve çok boyutlu bir değerlendirmenin 
yapılması gerekmektedir" ifadeleriyle 
önerilerini Genel Kurul`la paylaştı. 

Sıcak para girişine bağlı, dışa ba-
ğımlı, inşaat sektörünü temel alan, 
kentsel ve doğal alanların yağmasına 
ve dayalı enerji, iletişim, sağlık gibi 
tüm temel altyapı alanlarının özelleş-
tirildiği ekonomi modelin ülkeyi fa-
kirleştirdiğini vurgulayan Ulutaş, "Bu 
model madenlerde, yüksek yapılarda, 
diğer tüm alanlarda büyük işçi katli-
amlarını tetiklemiş ve elektrik enerji-
si alanı başta olmak üzere, tüm temel 
altyapı alanlarını yönetilemez bir hale 
getirmiştir" dedi. 
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Bilgi ve teknoloji yoğun bir sana-

yileşme ve enerji politikasına geçişin 
yaşamsal önemine değinen Ulutaş, 
konuşmasını şöyle sürdürdü:  

"Meslek alanlarımızdan bir örnek 
vermek gerekirse sürekli artan enerji 
ihtiyacımızın gerekçelerini ve rasyo-
nel olup olmadığını sorgulamadan 
bütünlüklü bir enerji politikası üre-
tebilme şansımız yoktur. Nüfusu belli 
mega-şehir merkezlerinde toplayan 
çarpık şehirleşme politikaları, pek çok 
altyapı sorunlarının yanında üretimi-
iletimi ve dağıtımıyla devasa enerji 
merkezlerine ihtiyaç yaratmaktadır. 
Aynı şekilde enerji politikaları konu-
şulurken, ülkenin sanayileşme politi-
kalarından bağımsız olarak tek bir söz 
söylenemez bir hale gelmiştir. Emek 
yoğun-enerji yoğun bir üretim modeli 
içerisinde merkez ülkelerin terk ettik-
leri, demir çelik ve çimento gibi enerji 
canavarı endüstriler, istihdam yaratma 
ve sanayileşme adı altında ülkemizde 
yaygınlaşmaya devam etmektedir. 
Bilgi yoğun, yüksek katma değerli, çev-
re dostu, yerli üretim teknolojilerine 
dönük bir Ar-Ge ve sanayileşme poli-
tikasının, her yıl sürekli artan elektrik 
enerjisi alanındaki sürdürülemez gidi-
şi çok geç olmadan geri çevirebilecek 
en önemli etken olacağı bilinmelidir." 

Son aylarda toplumsal kardeşlik 
iklimini bir daha düzelmemek üzere 
bozma riski taşıyan çatışmalı süreç-
ler yaşandığını ve cihatçı çetelerin 

Türkiye içinde de mevzi kazandıkları-
nı ifade eden Ulutaş,  "Savaşa inat 10 
Ekim`de Ankara`daydık, bombalandık, 
102 arkadaşımızı sonsuzluğa uğurlar-
ken sözümüz yine ‘halkların kardeşli-
ği` ve ‘barış` oldu" diye konuştu. 

Meslek odalarına dönük bir dizi 
baskı ve sindirme uygulamasıyla karşı 
karşıya kalındığını kaydeden Ulutaş, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 

"Odalarımızın ve meslektaşlarımı-
zın yetkilerinin budanmasına yönelik 
bu girişimler ile ‘mühendisliğin geri-
letilmesi` olarak nitelendirebileceği-
miz faaliyetlere hız kazandırılmasının 
hedeflendiği açıktır. Sonuçları çeşitli 
felaketlerle karşımıza çıkan mühen-
disliğin geriletilmesine karşı önümüz-
deki dönemde de bilimsel ve teknik 
etkinliklerle direnişimizi sürdürme 
kararlığındayız. 

Bu çerçevede dönem içerisinde 
kamu kurumlarıyla, üniversitelerle, 
sektör temsilcileri ile her zaman yan 
yana olduk, ortak etkinliklerde ülke-
mizin mühendislik birikimlerine kat-
kı koymaya çalıştık. Elektrik Tesisatı 
Ulusal Kongresi`ni, Asansör ve Rüzgar 
Sempozyumlarını, İzmir Bölgesi Enerji 
Forumu`nu, Enerji Verimliği Günleri`ni, 
uluslararası camiada da büyük yankı 
uyandıran çok özel bir etkinlik olan 
Nikola Tesla Sempozyumu`nu Şube 
olarak gerçekleştirdik; meslek alan-
larımızda bilimsel ve teknolojik yeni-
liklerden meslektaşlarımızı haberdar 

etmek ve bilgi paylaşımı amacıyla eği-
timler, seminerler düzenledik. 

Özetle, mesleğimiz, üyemiz, mes-
lektaşlarımız, ülkemiz ve halkımız için 
iki yıl boyunca elimizden geldiğince, 
gücümüz ve yeteneklerimiz ölçüsünde 
çaba gösterdik. "

Yeşil`den Başkanlık Uyarısı

Ulutaş`ın konuşmasını tamamla-
masının ardından konukların konuş-
malarına ilişkin gündem maddesi-
ne geçildi. İlk olarak EMO; Yönetim 
Kurulu Başkanı Hüseyin Yeşil konuş-
masını gerçekleştirdi. Yeşil konuşma-
sında, Şube Yönetim Kurulu`na özel-
likle Nikola Tesla Sempozyumu ve 
Ulusal Elektrik Tesisat Kongresi`ndeki 
başarılı çalışmalar için teşekkürler 
ederek başladı. Düzenledikleri bilim-
sel etkinliklerin ve Genel Kurulların 
açılışlarını katliam ve çatışma haber-
lerinin gölgesinde gerçekleştirdikle-
rini vurgulayan Yeşil, "Bunu her yerde 
söylüyorum. Bu katliamları yapanları, 
bunlara cesaret verenleri ve buna or-
tam hazırlayanları da nefretle kınıyo-
rum" diye konuştu. 

Cumhurbaşkanı`nın Sultanahmet 
katliamına 44 saniye ayırdıktan son-
ra konuşmasının geri kalanında barış 
çağrısında bulunan 1128 aydına " va-
tan hainleri" gibi ifadelerle hakaret et-
tiğini hatırlatan Yeşil, akademisyenle-
re yönelik soruşturmalara dikkat çekti. 
AKP`nin kendi çıkardığı yasalara bile 
uymadığını hatırlatan Yeşil, "Toplum 
üzerinde katliamlarla, kriz tehditle-
riyle yaratılan baskı ortamından çı-
kan bu parlamento aritmetiğiyle yeni 

genel kurul
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Anayasa yapılamaz."  

Muhalefet partilerini AKP ile yeni 
anayasa için masaya oturmama çağrı-
sı yapan Yeşil, "Yapılacak olan da mev-
cut darbe Anayasasından bile daha 
geri olacaktır. Çünkü iktidar, vesayet-
çi dediği darbe Anayasasını bile lüks 
görmektedir" diyen Yeşil; yapılmak is-
tenen anayasanın ülkemizi gericileş-
tirme sürecini tamamlamaktan başka 
işlevi olmayacağını vurguladı.

Çalışma saatlerini Cuma nama-
zına göre ayarlanmasının yaşam ko-
şullarımızın dini kurallara, hatta bir 
mezhebin inançlarına uydurulma-
sın son örneği olduğunu vurgulayan 
Yeşil, "Giderek toplumun din kuralla-
rına göre yönetilmesinin hazırlıkları 
yapılmaktadır. Bunu protesto ediyor 
ve reddediyoruz. Dini özgürlük diye 
diye insanların her türlü yaşam hakkı, 
özgürlükleri yok edilmektedir. Buna 
onay veren muhalefetin de dikkatini 
çekmek isteriz ki bu öyle masumane 
bir düzenleme değildir" diye konuştu. 

Basın üzerindeki baskılara de-
ğinen Yeşil, EMO tarafından Hasan 
Balıkçı Onur Ödülü`nün üçüncüsünün 
Gazeteci İsmail Saymaz`dan sonra bu 
yıl Can Dündar ve Erdem Gül`e veril-
diğini kaydetti. Suriye`de emperyalist 
güçlerin yarattığı parçalanmanın, sa-
vaş, sürgün ve göç bataklığı yarattığını 
vurgulayan Yeşil, "İktidarın politikala-
rıyla ülkemiz de bu vahşetin bir parça-
sı haline getirilmiştir" dedi. 

Enerji ve Tabii Kaynaklar 
Bakanlığı`na özel bir şirketin genel mü-
dürlüğünü yapan, Cumhurbaşkanı`nın 
damadının atandığını hatırlatan Yeşil, 
konuşmasını şöyle sürdürdü:  

"Elektrik enerjisi üretimi için bu 
güne kadar izlenen politikaların so-
nucu olarak ülkemiz; özellikle 1990`lı 
yılların ortasından başlamak üzere bi-
rincil kaynakta yüksek oranda ithalata 
dayalı bir üretim yapısına dönmüştür.

AKP`nin iktidara gelmesi ve sek-

törün serbest piyasaya açılmasıyla 
birlikte elektrik üretiminde ithal kay-
nağa bağımlılık ağırlık kazanmış 2014 
yılı sonu itibarıyla da üretimdeki ithal 
kaynak payı yüzde 62,6 seviyelerine 
tırmandı. 

Yeni yılın arifesinde kaçağı düşür-
meyen şirketler için ‘yüksek kayıplı 
şirket` adı altında ‘imtiyazlı` statü 
yaratılmıştır. Yönetmeliğin adında 
kayıp ifadesi kullanılsa da tanımlar 
maddesinde ‘teknik ve teknik olma-
yan kayıp` ifadesiyle kayıp ve kaçak 
kullanımı kapsayan bu düzenleme ile 
kayıp ve kaçak hedeflerini tutturama-
yan, yüksek kayıp ve kaçak oranlarına 
sahip şirketlere ‘aferin` denilerek, yeni 
olanaklar yaratılmıştır. Teknik kalite 
ve verimlilik kriterlerinden muaf ola-
caklardır. Kalitesiz elektrik sunumu 
nedeniyle kullanıcılara ve iletim sis-
temini sıkıntıya sokan enerji çekişleri 
sonucunda sisteme ödemek zorunda 
oldukları tazminat düzenlemeleri bu 
şirketlere uygulanmayacaktır. Batak 
içerisinde oldukları iddiasıyla feryat 
eden dağıtım şirketlerini kurtarmak 
için kayıp ve kaçak hedefleri yüksel-
tilip imtiyazlı statüler yaratılırken, 
elektriğe de yüksek zam yapılmıştır."

"Kamulaştırma Talebi" 
Dağıtım şirketlerinin özelleştirme 

ihale bedellerini ödeyemediklerine 

ilişkin lobi faaliyetinin etkili olduğu-
nu ve zam kararı verildiğini kaydeden 
Yeşil, konuşmasını şöyle sürdürdü: 

"İflas resti ile yapılan lobi faaliyet-
lerine verilecek yanıt bu tür düzenle-
meler değildir. Madem serbest piyasa 
deniliyordu, serbest piyasanın işleyi-
şinde kar etmek kadar kaybetmek de 
vardır. Buna katlanmayı da bilmeli-
dirler. Eğer elektrik hizmetini de riske 
sokacak bir durum oluşursa, iktidarın 
gözde bir yöntem olarak uyguladığı 
kayyum atamasının dağıtım şirket-
lerine de yapılabileceğini söylemek 
isterim. EMO olarak kesin çözüm öne-
rimiz ise bu şirketlerin derhal yeniden 
kamulaştırılmasıdır."  

Elektrik üretim tesislerinin Elektrik 
Tesisleri Kabul Yönetmeliği`nin dışına 
çıkararak, kamu denetiminin yok sa-
yıldığı yeni düzenlemeye karşı EMO 
tarafından dava açıldığını kaydeden 
Yeşil, Enerji Bakanlığı`nın yetkisiz bir 
şekilde, mühendislerin proje uzman-
lık eğitimi ve sertifika almadan hiz-
met üretmesini engelleme girişimi-
nin ise yargıdan döndüğünü ifade etti. 
Danıştay`ın mühendislerin üniversite 
mezuniyeti ile meslek odası üyeli-
ğinin mesleki faaliyet göstermeleri 
için yeterli bulduğunu bildiren Yeşil, 
"Ayrıca can ve mal güvenliği açısın-
dan önem taşıyan proje onay ve kabul 
işlemlerinde özel kuruluşlara yetki 

genel kurul
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veren düzenlemelerin de yürütme-
si durduruldu" dedi. Proje Uzmanlığı 
Sertifikasyon ve Eğitim Merkezi`nin 
(PUSEM) dağıtılmasını isteyen Yeşil, 
elektrik tesislerinin proje onay ve 
kabul işlemlerinin Bakanlık, TEDAŞ, 
EÜAŞ ve TEİAŞ gibi uzman kamu 
kurumları tarafından gerçekleştiril-
mesini istedi. EMO`nun 1 Ocak 2016 
tarihinde yürürlüğe giren ve maliyet 
kalemlerinin gizlendiği elektrik tarife-
sini de yargıya taşıdığını bildiren Yeşil, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 

"EMO olarak, ‘siyaset-ticaret-med-
ya` üçgeninde yaratılan tek ses ve 
kontrolsüz güç karşısında yalnızlaş-
tırılan kamunun çıkarlarını korumak 
ve bilimin değil kâr hırsının tek erek 
haline getirildiği dünyada mühendis-
liğin ve meslektaşlarımızın haklarını 
korumak için yoğun bir mesai harcıyo-
ruz. Bu nedenle EMO`nun etkinliğini 
kırmaya çalışıyorlar. Ancak sizlerden, 
meslektaşlarımızdan ve şube genel 
kurullarımız gibi demokratik işleyişi-
mizden aldığımız güçle bu mücadele-
yi yılmadan sürdüreceğiz.

Özel: EMO Soma`da Yanımızdaydı

Yeşil`in ardından kürsüye gelen 
CHP Grup Başkan Vekili Özgür Özel 
konuşmasına EMO`yu çevrenin ko-
runması, nükleer santrallara karşı 
mücadele konusunda yürüttüğü mü-
cadele dolayısıyla yakından tanındı-
ğını ifade ederek başladı. Soma kat-
liamında bölgeye ilk ulaşan heyetin 
EMO`dan geldiğine dikkat çeken Özel, 
"Kişilerin olduğu örgütlerin de perfor-

mansları olağanüstü şartlarda ortaya 
çıkıyor. Barolar dışında Soma`da en 
çok destek aldığımız meslek örgütü 
olan EMO`ya teşekkür ederim" diye 
konuştu. Soma`da faciaya madendeki 
trafonun patlamasının neden olduğu-
na ilişkin bilgi kirliliği yaratıldığına 
dikkat çeken Özel, konuşmasını şöyle 
sürdürdü: 

"ilk olarak EMO tüm dünyaya tra-
fodan kaynaklanan bir patlama olma-
dığını açıkladı. Yalnızca trafo konusuy-
la sınırlı kalmadılar, facianın gerekli 
önlemlerin alınmamasından kaynak-
landığını da kamuoyuna anlatabildiler. 
Soma`da en büyük desteği EMO`dan 
aldığımızı ifade etmek isterim"          

Erdoğan Bayraktar`ın bakanlığı 
döneminde TMMOB`un yetkilerinin 
kısıtlanmasına ilişkin önerge verildi-
ği gece TBMM`de yaşananlara ilişkin 
bilgi veren Özel, Bayraktar`a meslek-
taşlarının haklarını kısıtlamaması için 
uyarıda bulunduklarını anlattı.

EMO`nun kamu kurumu niteli-
ğindeki meslek örgütü olduğunu 
hatırlatan Özel, yeni Anayasa tartış-
maları kapsamında meslek örgütle-
rine ilişkin Anayasa`daki hükümlerin 
değiştirilmesi girişimlerine karşı mü-
cadele edeceklerini ifade etti. Meslek 
örgütlerinin doğası gereği bağımsız 
olması gerektiğine işaret eden Özel, 
"Bu muhaliflik iktidardan bağımsızdır. 
İktidarda kim olursa olsun, meslek ör-
gütlerinin uyarılarını dikkate almalıdır. 
Demokrasinin temel göstergelerinden 
biri iktidarların meslek örgütleri ile 
ilişkisidir" dedi.

Meslek örgütlerinin tüm toplumun 
yani kamu yararını gözeterek öneriler 
ve uyarılar da bulunduğunu kaydeden 
Özel, "EMO yalnızca kendisinin veya 
meslektaşlarının çıkarlarını koruma-
maktadır. Aslında tüm toplumun çıka-
rını dillendirmektedir" dedi.

Erken seçimin olağanüstü koşul-
larda gerçekleştirildiğine dikkat çe-

ken Özel, Burhan Kuzu`nun ve MHP 
Genel Başkanı Devlet Bahçeli`nin 
AKP`nin tek başına iktidar olmadığı 
genel seçimler sonrası açıklamalarını 
hatırlattı. 

"Alternatifsiz" söylemiyle AKP`nin 
tek başına iktidar olduğunu kaydeden 
Özel, "Derdini halka anlatmakta en 
mahir bir örgütün kürsüsünden, bin-
lerce alternatif olduğu halka anlatma-
mız gerektiğini ifade etmek isterim" 
dedi. Özel, solun ortak katların en kü-
çüğünde birleşerek, mücadele etmesi 
gerektiğine dikkat çekerek, konuşma-
sını tamamladı. 

"TMMOB Mücadelesini Sürdürecek"

TMMOB Yüksek Onur Kurulu Üyesi 
Cengiz Göltaş ise konuşmasına çalış-
ma raporunda özetlenen çalışmalar 
için Yönetim Kurulu`nu kutlayarak 
başladı. Çalışma döneminde TMMOB 
ve EMO`nun Türkiye`de yaşanan 
büyük alt üst oluş ile mücadele et-
mek zorunda kaldığına dikkat çeken 
Göltaş, "TMMOB ve EMO olarak tüm 
birimlerimizle birlikte bu zor şartlar-
da emek, demokrasi ve barış mücade-
lesinin içerisinde olduk" diye konuştu. 
Ülkede yaşana zorlu şartlara rağmen 
TMMOB`un ülke ve meslek yararına 
mücadelesinin sürdürdüğünü ifade 
eden Göltaş, "Padişahım çok yaşa" 
anlayışına TMMOB`da geçit verilme-
diğini vurguladı. Dinsel ve otoriter bir 
rejimle karşı karşıya kaldığımıza vur-
gu yapan Göltaş, kamu kurumlarında 
yaygınlaşan bu anlayışın sendikalar 
ve meslek örgütlerine de sıçraması-
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ken, "Elektronik mühendisliği disiplini 
de artık yapı üretim süreci içerisinde 
var. Kaçınılmaz olarak, elektronik mü-
hendisliğinin uygulama alanı oldukça 
genişledi. Bu mevzuatta da bunu dü-
zenlemeye çalışıyoruz" diye konuştu. 

Elektronik mühendislerin elekt-
ronik cihaz üretimi ve Ar-Ge'sinin 
yanında yapı süreçlerinde de hizmet 
ürettiğini vurgulayan Alkan, yapı 
elektronik sistemleri tesisat mühen-
disliğin yalnızca yangın algılama sis-
temlerini kapsamadığını kaydetti. Yapı 
elektronik sistemlerinin, yangın algı-
lama, elektronik güvenlik, haberleşme 
ve yapıda konfora yönelik sistemler 
olarak sınıflanabileceğini ifade eden 
Alkan, yönetmeliğin bu dört ana başlı-
ğı altında değerlendirilmesinin uygun 
olacağını belirtti. Şube çalışmalarına 
haberleşme alanında çalışan üyelerin 
katılımın 30. Dönem'de düştüğü be-
lirten Alkan, "31. Dönem'de bu alanı  
ihmal etmememiz gerektiğini düşünü-
yorum. İzmir İletişim Günleri’ne yeni-
den ihtiyaç var. Mutlaka programımıza 
almalıyız" dedi. 

na karşı mücadele edilmesi gerekti-
ğini belirtti. TMMOB`un bilimi halkın 
yararına kullanılması mücadelesini 
vermekte kararlı olduğunu kaydeden 
Göltaş, "Emek, demokrasi ve barış 
mücadelesini, onurlu yürüyüşümüzü, 
bilimsel aklımızı ve bağımsız duru-
şumuzla geliştirmekte kararlıyız" diye 
konuştu. 

Konukların konuşmasının ar-
dından komisyonların kurulmasına 
ilişkin gündem maddesine geçildi. 
Genel Kurul`da Enerji, İşçi Sağlığı ve 
Güvenliği, Enerji Verimliliği ve Karar 
Taslakları komisyonları kuruldu. 

Verilen aranın ardından Genel 
Kurul çalışmalarına çalışma raporunu 
okunmasıyla devam edildi. EMO İzmir 
Şubesi 30. Dönem Yönetim Kurulu 
Yazmanı Murat Kocaman`ın çalışma 
raporuna ilişkin bilgi vermesinin ar-
dından, raporun görüşülmesine geçil-
di. Yavuz Alkan, Özcan Uğurlu, Mehmet 
Güzel, Ali Barışık, Musa Çeçen, Zuhal 
Çelimli, Gökhan Sezer ve Bekir Çelik, 
rapora ilişkin söz aldı. 

Elektronik Mühendisleri de Yapı 
Sürecinde 

Çalışma Raporu'nun görüşül-
mesine ilişkin gündem maddesin-
de söz alan Yavuz Alkan, Yönetim 
Kurulu'na Yapı Elektronik Sistemleri 
ve Tesisat Mühendisliği Hizmetleri 
Yönetmeliği'nin yayımlanmasına iliş-
kin çabaları nedeniyle teşekkür eder-

Elektromanyetik Alan Ölçümleri

Alkan'ın ardından söz alan Özcan 
Uğurlu, kablosuz iletişim teknolojileri 
ve enerji iletim ve dağıtım şebekele-
rinin olumsuz etkilerinin tespit etmek 
için EMO tarafından gerçekleştirilen 
elektromanyetik alan ölçümlerinin sa-
yısının düştüğüne belirterek, "Sayılara 
baktığımızda, 2014 yılında toplamda 
14 ölçümümüz, 2015 yılında ise top-
lamda 5 ölçümümüz olmuş. Yani geç-
miş dönemlere göre, elektromanyetik 
alanlarla ilgili ölçüm konusunda bu 
alandan büyük oranda çekilmişiz ya 
da bu alanda ölçüm yapamaz noktaya 
gelmiştir" dedi. Düşüşün bu testlerin 
SMM faaliyeti olarak değerlendiril-
mesinden kaynaklandığını ifade eden 
Uğurlu, EMO'nun demirbaşında gerekli 
ölçüm cihazlarının olduğunu ve uz-
manlarıyla bu testlerin sağlıklı olarak 
gerçekleştirdiğine ilişkin kamuoyunda 
güven de sağladığını vurguladı. SMM 
üyelerin uzmanlıklarının sınırlı oldu-
ğunu ifade eden Uğurlu, bütün ölçüm 
ve bilirkişilik hizmetlerinin SMM hiz-
metleri kapsamında değerlendirilme-
mesini istedi. Konunun EMO genelin-
de ele alınması gerektiğini kaydeden 
Uğurlu, "Konunun önümüzdeki dönem 
tartışılması ve bunun genişletilmesi 
için Şubeden doğru bir çalışmanın 
Merkeze iletilmesinin doğru olacağı 
düşüncesindeyim" diye konuştu. 

"Üye İlişkileri Geliştirilmeli" 
Çalışma raporuna ilişkin söz alan 

Mehmet Güzel ise her dönemin bir 
önceki döneme göre daha başarılı ol-
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duğunu ifade ederek, 30. Dönemi ise 
"çıtanın aşıldığını" bir dönem olarak 
değerlendirdi. Üyelerin çalışmalara 
katkısının artırılmasına ilişkin değer-
lendirmelerde bulunulması gerek-
tiğine işaret eden Güzel, 30. Dönem 
çalışmalarının Cumhuriyet tarihinin 
en kötü, en zor döneminde gerçek-
leştirildiğini kaydetti. Güzel, üyelerin 
yaşadığı sıkıntıları ve üye profilindeki 
değişimi Genel Kurul ile şöyle paylaş-
tı:    

"Bizim üyelerimizin önemli ölçüde 
iş sahibi olduğu alanlar öncelikle ka-
muydu. Kamu uzunca bir zaman önce 
tasfiye edildi. Daha sonra, dışa bağım-
lı ekonominin 80’den sonra daha da 
dışa bağımlı olması ve sıcak paraya 
dayalı bir ekonominin kaçınılmaz bir 
sonucu olarak, mühendis olarak özel 
sektörde çalışan üyelerimizin de du-
rumu, hem ekonomik durumları, hem 
de çalışma koşulları kötüleşti."

EMO'nun demokratik bir meslek 
örgütü olduğunu ifade eden Güzel, 
hem "Burada hem ekonomik, hem de 
demokratik bir mücadele var" diye ko-
nuştu. Örgütlenmenin önemine dikkat 
çeken Güzel, Oda üye ilişkilerinin ve 
aktivitelerin büyük ölçüde serbest 
çalışan SMM üyeler üzerinden ger-
çekleştiğini belirtti. Temsilciliklerde 
mesleki denetim bürosu faaliyetin-
den öteye gitmeyen bir çalışma an-
layışı olması durumunda üye ilişkileri 
kapsamında SMM olmayan üyelerin 
kapsanamayacağını dile getiren Güzel, 
"Bu eksikliğin giderilmesi için, bence, 

önümüzdeki dönem veya dönemlerde 
mutlaka bu temsilcilik yapısının daha 
sıcak, daha kalıcı ve daha kapsayıcı bir 
hale getirilmesi lazım. Çünkü Oda ör-
gütlülüğünün en önemli araçlarından 
bir tanesi bu" diye konuştu. 

Güzel, konuşmasını şöyle tamam-
ladı: "1980’de sayımız 10 bindi, şimdi 
yılda 10 bin kişi okuyor. Böyle bir ör-
gütü amatör bir anlayışla yönetmek, 
gerçekten hem zor, hem de gururlu, 
onurlu bir mücadele. Bu mücadelede 
katkısı olan, kaybettiğimiz veya yaşa-
yan, kıymetini bilmediğimiz herkese 
huzurlarınızda teşekkür ediyorum."

"Katkıya Açık Olunmalı"

Güzel'den sonra kürsüye gelen Ali 
Barışık ise Çalışma Raporunu incele-
diğini, çok iyi bir kadronun iş başında 
bulunduğunu anlaşılacağını belir-
terek, konuşmasını şöyle sürdürdü: 
"Benim bazı sitemlerim var, onları dile 
getirmek istiyorum. Ama bu bireysel 
değil. Özellikle örgütlenme konusuyla 
ilgili. Benim şöyle bir eleştirim var.  Siz 
kulüp gibi bir şey kurmuşsunuz, kapalı 
bir döngü, yeni fikirlere açık değilsiniz; 
kendi kendinize yönetiminizi seçiyor-
sunuz. Komisyonlara bakıyorum, hep 
aynı kişiler." 

Endişelerinin Genel Kurulu ile 
paylaşan Barışık, konuşmasını şöyle 
sürdürdü:  

"Ülke diktatörlüğe doğru gidiyor. 
Bakın, Suriye’deki sorunun aynısı bi-
zim başımıza gelebilir. Bu çok tehlikeli 
bir gidişat. Sadece buradan size söyle-
mek istediğim şey şu ki; kesinlikle ül-

kenin gidişatından çok endişeleniyo-
rum ve bakın, solun birleşmesi lazım. "

“Ben seçimle geldim” diyen 
Cumhurbaşkanı'nın hukuksuzluk yap-
maya hakkı olmadığını vurgulayan 
Barışık,  evrensel hukuka saygılı olun-
masını istedi. 

"MİSEM Eğitimleri Geliştirilmeli"
Barışık'ın ardından söz alan Musa 

Çeçen ise neo-liberal politikaların ül-
kede ve mühendislerin meslek alan-
larındaki yarattığı tahribatta dikkat 
çekerek, "Neoliberal politikalarla top-
lumun tüm katmanlarına, toplumun 
Cumhuriyet devriminden bu yana ka-
zandığı tüm değerlerine saldırının bir 
ipucunu, bir noktasını da 301 emekçi-
nin katledildiği Soma maden faciasın-
da yaşadık" diye konuştu. 

Konuşmasında enerji alanındaki 
ithal bağımlığına dikkat çekerek de-
vam eden Çeçen, ithal bağımlılığın 
buğdaydan, kırmızı ete kadar birçok 
ürüne yaygınlaştırıldığını ifade etti. 

Proje uzmanlık sertifikası (PUS) ve 
proje onay birimlerini düzenleyen yö-
netmeliğin EMO'nun itirazlarına rağ-
men yayımlandığını hatırlatan Çeçen, 
AKP’nin TMMOB’ye yönelik sürdür-
düğü sindirme politikasına karşı tüm 
üyelerin gereken yanıtı verdiğini ifade 
etti. PUS girişimine rağmen EMO'nun 
meslek içi eğitim alanında ciddi bir 
atılım içinde olduğunu vurgulayan 
Çeçen, konuşmasını AB müktesebatı 
kapsamında meslek tanınırlığı açısın-
dan yaşanabilecek sorunlara değine-
rek, sürdürdü. Üyelerin sorun yaşama-
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ması için MİSEM'in Avrupa Mesleklerin 
Tanınırlığı (ECTS) Sistemi'ne dahil ol-
masının yeterli olmadığını ifade eden 
Çeçen, konuşmasını şöyle sürdürdü: 

"Gelecekte bu alanın düzenlenme-
si için, Avrupa Kredi Transfer Sistemi 
olarak tanımlanan ECTS kabulü içine 
girebilmesi için, MİSEM’in mutlaka öl-
çülebilir, kabul edilebilir ve sevmiyo-
ruz bu kelimeyi, ama akredite olmuş 
bir eğitim kurumu haline getirilme 
gerekiyor." 

SMM'lere yönelik MİSEM eğitim-
lerinde ECTS’e arandığı 240 krediden 
eksik kalan 60 kredinin tamamlanma-
sı gerektiğini ifade eden Çeçen, "Aksi 
takdirde, bir fabrikada çalışabilirsiniz 
veya kamuda çalışabilirsiniz; ama 
serbest mühendislik faaliyeti yapma-
ya kalkarsanız, AB'ne girilmesi halin-
de, 300 kredi gibi bir kredi değeriniz 
yoksa, serbest mühendislik hizmeti 
vermeniz mümkün olamayacak arka-
daşlar" dedi. 

Yaşanan çatışmalara ve insan 
hakları ihlallerine değinen Çeçen, "7 
Haziran seçimlerinden bu yana, ister 
üniformalı, ister üniformasız olsun, 
yüzlerce gencin birbirini kırması; 
yaşlı, çocuk, kadın, erkek, yüzlerce si-
vilin öldürülmesi, çılgınlığın artık en 
kanlı biçimine dönüşmüş olmasını 
ifade ediyor" diye konuştu. AKP'nin 
hatalarına yönelik en küçük eleştiri-
leri yöneltenlerin bile linç çetelerinin 
saldırısına uğradığını hatırlatan Çeçen, 
kamu çalışanlarının aleyhine yapılma-
sı planlanan kanun değişikliğine karşı 
da uyarılarda bulundu. 

"Kadın Çalışmaları Geliştirilmeli" 
Çeçen'in ardından söz alan Zühal 

Çelimli ise 30. Dönem'de kadın üye-
lere yönelik çalışmaların eksik kaldı-
ğını belirterek, "40 yıl içerisinde izle-
nimlerime, gözlemlerime dayanarak, 
maalesef, kadın sorunsalı açısından 
EMO İzmir Şubesini istediğimiz nok-

taya getiremediğimizi düşünüyorum" 
diye konuştu. EMO üyelerinin yüzde 
9.3'ünün kadın olduğunu hatırlatan 
Çelimli, bu oranın Yönetim Kurulu'na 
yansımamasını eleştirdi. İzmir'de 
düzenlenmesine rağmen TMMOB 4. 
Kadın Kurultayı'na Şubenin katılımı-
nın az olduğunu kaydeden Çelimli, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: 

"Biz bunu hak etmiyoruz. EMO 
İzmir Şubesine kayıtlı 457 kadın üye-
nin acaba neden Şubeyle ilgili çalış-
malara katılmadığını, neden kadın 
üyeler arasında bir dayanışma olmadı-
ğının araştırılmasını talep ediyorum."

Çelimli, önümüzdeki dönemlerde 
Yönetim Kurulu'nun yanı sıra EMO 
Genel Kurulu'nda Şubeyi temsil ede-
cek delegeler içindeki kadın oranın 
artırılmasını çağrısında bulundu. 

"Yeni Teknolojilere Hazırlanmalıyız"
Ardından söz alan Gökhan Sezer, 

elektrik ve elektronik mühendisliği 
alanında yeni teknolojik gelişmelere 
yaşandığını belirterek,  elektrikli araç-
lar, kablosuz iletişim ve robotlar ko-
nularında yaşanan gelişmelere dikkat 
çekti. Elektrikli araçlara ilişkin Makine 
Mühendisleri Odası'nın çalışmalarına 
değinen Sezer, EMO tarafından da bu 
konuya yönelik komisyon çalışmaları 
yapılmasını önerdi. Kablosuz iletişim 
teknolojilerine yönelik bilimsel etkin-
likler düzenlenmesi gerektiğini ifade 
eden Sezer, konuya ilişkin teknolojik 
gelişmeleri şu ifadelerle özetledi:           

"Şu anda enerjiyi bile kablosuz 
olarak ileten ürünler var. Hatta şu 
anda mobilya sektörüne bile girmiş 

durumda. Cep telefonlarının neredey-
se tamamı kablosuz olarak şarj edile-
cek teknolojiye girmek üzere. Bununla 
ilgili de bizim çalışmalar yapmamız 
lazım."

Dördüncü nesil otomasyon olarak 
tabir edilen robotların geliştirilmesi-
ne ilişkin çalışmaların daha açık ola-
rak yürütüldüğünü ifade eden Sezer, 
insanlarla birlikte üretim yapabilecek 
düzeyde sistemlerin geliştirildiğini 
belirtti. Robotların beklenildiğinden 
daha hızlı bir biçimde günlük haya-
tımıza dahil olacağını dile getiren 
Sezer, "Çünkü açık sistem bu robotlar. 
Yani tüm dünyada rahatlıkla üstüne 
geliştirme yapılacak şekilde yapılan 
sistemler. Bununla ilgili de çalışmalar 
yapmamız lazım" dedi.  

"Krizin Yükünü Sırtlamayalım"
Gökhan Sezer'in ardından söz alan 

Bekir Çelik, neo-liberal politikalar do-
layısıyla dışa daha çok bağımlı bir 
ekonomik modelin oluştuğunu anla-
tarak, şöyle konuştu: 

"Mühendisler uzmanlık alanından 
tüketime aracı olan teknik eleman du-
rumuna gelmişlerdir."

Meslek örgütlerinin de bu kapi-
talist dönüşümün bir aracı haline 
getirilmek istendiğini vurgulayan 
Çelik, "Türkiye'de oluşturulan yapıya 
baktığımızda, kamuya hizmet edecek 
veya kamunun çıkarlarını dile getire-
cek yapı olarak mühendislerin meslek 
örgütlerinin kaldığını görüyoruz" diye 
konuştu. 

Ekonominin kriz içinde bulundu-
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ğunu ve yükün emekçilere yüklenmek 
istendiğini vurgulayan Çelik, kıdem 
tazminatının fona devredilmek ve işçi 
bulma büroları aracılığıyla işçileri kö-
leleştirmek istediklerini belirtti. Çelik, 
sözlerini şöyle tamamladı:

Buradan EMO’ya, TMMOB'a seslen-
mek istiyorum; yaptıkları eylemlerde 
işçi ve emekçilerin bir kazanım elde 
edip etmediklerine bakacaklar. Eğer 
işçi ve emekçiler bir kazanım elde 
ediyorsa, örgütlüyse bu bizlere de 
yansıyacaktır. 

"Genç Üyelerin Katkılarını 
Artırmalıyız"

Mahir Ulutaş'ın çalışma raporu-
na ilişkin eleştirilere yanıt veren ko-
nuşmanın ardından "Son Söz Üyenin" 
uygulaması kapsamında kürsüye 
gelen Şebnem Seçkin Uğurlu, kadın 
ve genç üyelerin EMO çalışmalarına 
daha fazla katkı sağlamasına yönelik 
görüşlerini aktardı. Üniversite akade-
misyen olarak görev yaptığını belirten 
Uğurlu, gençlerin toplumsal sorunla-
ra sanılandan daha duyarlı olduğunu 
vurguladı.. 80 sonra kuşağın apolitik 
olduğuna dair varsayımların Gezi sü-
recinde çöktüğüne işaret eden Uğurlu, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: 

"Sadece ve sadece metotları biraz 
farklı. Bu biraz annelerimizle babala-
rımızla yaşadığımız kuşak çatışmasına 
benzemeye başladı. Bu tarz örgütlü-
lüklerin içinde bu gençlerin yer alma-
yışı ya da kısa dönemli, geçici birtakım 
çalışmalar yapıp sonra geri çekilişleri, 
aslında muhtemelen kendilerini bura-

ya ait hissedemediklerinden kaynaklı." 
Gençlerin önemli bir kısmının ülke 

gerçeklerini net olarak görebildikleri-
ni ifade eden Uğurlu, gençlerin Oda 
çalışmalarına daha fazla katılımı için 
paradigma değişikliğine gidilmesini 
istedi. Demokratik merkeziyetçi anla-
yışın TMMOB ve Oda çalışmalarındaki 
önemine işaret eden Uğurlu, "Ama bir 
miktar sorgulanmaya, belki biraz es-
netilmeye maruz kalması gereken bir 
konu olduğunu düşünüyorum" diye 
konuştu. 

Ardından yapılan oylama ile 
Yönetim Kurulu aklandı. 

Oylamanın ardından tahmini büt-
çenin belirlenmesine ilişkin gündem 
maddesine geçildi. EMO İzmir Şubesi 
30. Dönem Yönetim Kurulu Saymanı 
Ahmet Becerik`in sunduğu tahmini 
bütçe oylanarak, kabul edildi.

Ardından kurulan komisyonla-
rın raporlarının okunmasına geçildi. 
Enerji Komisyonu Raporu, Avni Gündüz 
tarafından okundu. Enerji Verimliliği 
Komisyonu Raporu Hasan Mersin 
tarafından Genel Kurul`un bilgisine 
sunulurken, İşçi Sağlığı ve Güvenliği 
Komisyonu raporu ise Murat Kocaman 
tarafından okundu. 

Daha sonra Karar Taslakları 
Komisyonu`nun tasnif ettiği karar 
taslakların değerlendirilmesine ge-
çildi. Önergelerin oylanmasıyla EMO 
45. Olağan Genel Kurulu`na taşınması 
istenilen karar taslakları belirlendi. 

Genel Kurul çalışmaları kapsamında 
Yönetim Kurulu, Şube Denetçileri ve 
Delege adaylarının belirlenmesinin 
ardından dilek ve temenniler kapsa-
mındaki konuşmaların gerçekleştiril-
di. Bu bölümde Yavuz Alkan, Ahmet 
Beçerik, Tanyel Atalar, Sedat Gülşen, 
Özcan Uğurlu ve Hasan Şahin söz al-
dıktan sonra çalışmalar sonlandırıldı. 

İlk gün çalışmalarının tamam-
lanması ile ertesi gün seçimler ger-
çekleştirildi. Seçimde "Demokrat 
Mühendisler" listesi adı altında giren 
adayların yanı sıra Ahmet Becerik ve 
Ali Barışık da Yönetim Kurulu üyeliği 
için yarıştı. Seçimler sonunda; Yönetim 
Kurulu, Şube Denetçileri ve Şubeyi 
EMO 45. Olağan Genel Kurulu‘nda 
temsil edecek 89 delege "Demokrat 
Mühendisler" listesindeki adaylardan 
oluştu.

Demokrat Mühendisler listesinde 
Mahir Ulutaş, Cevat Şahin, Mehmet 
Güzel, Mükremin Zülkadiroğlu, Hasan 
Şahin, Semra Yamiş ve Murat Kocaman 
Yönetim Kurulu Üyesi olarak seçildi-
ler. Yönetim Kurulu Yedek üyeliklerine 
ise Z. Feryal Gezer, Demirhan Gözaçan, 
Muammer Çatak, Hasan Mersin, Salih 
Eğerci, Sedat Onur Kaya ve Leyla Belli 
seçildiler.

Ahmet Öztürk, Ali Fuat Özbay ve 
Hürriyet Şimşek, Şube Denetçisi gö-
revine seçilirken, Fikret Şahin, Bülent 
Damar ve Muhammet Demir ise Yedek 
Şube Denetçisi olarak seçildi. 
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